
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Gorgoń-Komor 

na 40. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 kwietnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z apelem otrzymanym od naszych rodaków studiujących dotychczas na ukraińskich uczelniach 

zwracam się z prośbą o przeanalizowanie sytuacji studentów, którym specustawa umożliwiła kontynuowanie 

nauki w Polsce. 

Po uchwaleniu ustawy polskie uczelnie otrzymały z ministerstwa listy studentów wraz z ich przydziałem 

do wybranych szkół. Otrzymuję niepokojące informacje, że wielu studentów wciąż pozostaje bez kontaktu 

z odpowiednimi uczelniami. To powoduje narastający stres. Ponadto studenci nie znają procesu ich przyj-

mowania. Należy wziąć pod uwagę, że studenci będą mieli do nadrobienia różnice programowe, co jest klu-

czowe z perspektywy biegnącego czasu. Studenci zgłaszają także obawę ponoszenia dodatkowych, wysokich 

kosztów tłumaczenia dokumentów. 

Z uwagi na powyższe uprzejmie proszę Pana Ministra o analizę poprawności przebiegu przyjmowania 

polskich studentów uczących się dotychczas na Ukrainie oraz o informację na temat konieczności ewentual-

nego ponoszenia dodatkowych kosztów przez studentów. 

Agnieszka Gorgoń-Komor 
 


